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Deltagere  Henrik Møller Rasmussen 
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 Henrik Lyngbye    
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3. TU 
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1. Gennemgang af sidste referat 

• Ved gennemlæsning af referat fra sidste BE, blev det konstateret at referatet indeholdt en fejl 

angående anvendelsen af midlerne indsamlet i forbindelse med Lars Carl Holtens død.  

Pengene skal anvendes til en aktivitetsdag for klubbens medlemmer der hjælper med afholdelse 

af klubbens prøver. Det gælder alle dommere, prøveledere, skytter, dummykastere m.fl. 

Referatet vil blive rettet og referenten beklager fejlen og evt. misforståelser det har bevirket. 

 

2. Nyt fra udvalgene 

• Medlemsudvalget v. Henrik Lyngbye 

o Fortsættelse af temaaften med betjenten Ivan er udskudt pga. travlhed hos politiet. 

Medlemsudvalget vender tilbage, så snart nyt tidspunkt kan fastsættes.  
o Temaaften om genetik er fortsat i støbeskeen og vildt blive afholdt forår 2024. Nærmere 

information følger så snart det foreligger. 
o Ordningen med udveksling af information fra hvalpelisten mellem medlemsudvalget – 

RJKs bogholderi og DKK bør evalueres og evt. forenkles.  
▪ BE beslutter at Lone Lyngbye fra medlemsudvalget får beføjelse til at rette 

direkte henvendelse til DKK uden om RJKs bogholderi.  
o Medlemsudvalget spørger TU, om klubben kan afholde træninger for klubbens 

medlemmer. Dvs. kan klubben betale en træner for afholdelse af et træningsarrengement 

og sælge pladser til træningen? 
▪ BE beslutter det ligger inden for klubbens muligheder men det er noget der bør 

planlægges og afholdes af TU. 
o Medlemsudvalget spørger BE om der er interesse for at afholde en sommerfest i 2024? 

▪ BE bakker op om forslaget og beslutter medlemsudvalget gerne må undersøge de 

væsentligste nødvendigheder (lokalitet, interesse for at indgå i festudvalg m.m.) 

for afholdelse af en sommerfest i 2024.  
 

• Økonomi v. Jesper Pedersen 
o Regnskabet for 2023 er godkendt af intern revisor og bliver overdraget til ekstern 

revision en af de nærmeste dage. Bogholderiet er i kontakt med ekstern revisor og 

forventer at have regnskabet klar rettidigt forud for generalforsamlingen. 

o Klubbens interne revisor (Martin Villebæk) har ved godkendelse af regnskabet 2023, 

meddelt han ønsker at ophøre som klubbens interne revisor. 

▪ BE drøftede mulige kandidater og besluttede at kasseren (Jesper Pedersen) retter 

henvendelse til disse hurtigst muligt. 

o Klubbens regnskab drøftet i grove træk med nedslag i enkelte konkrete poster. Heriblandt 

steget indtægter og et pænt driftsoverskud der afspejler en sund økonomi i klubben. 

▪ BE drøfter at posterne i regnskabet bør evalueres, således de bedre afspejler 

aktiviter i de enkelte udvalg. Især beløbene fra sponsorater bør bogføres 

anderledes således de fremgår bedre af regnskabet.  

http://www.rjk.dk/
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▪ BE beslutter at der i 2024 skal nedsættes en arbejdsgruppe der kigger nærmere 

på dette. Jesper Pedersen følger op på dette og vil blive nævnt på GF2024 

o Der skal følges op på ansøgningen og vilkår for tilsagnet om finansiering af 

mesterskabsvideoen med jagttegnmidler via Miljøstyrelsen.  

▪ Janne Vendelbo følger op på dette. 

 

• Sponsorudvalg v. Janne vendelbo 

o Orientering om hvordan starten af OK aftalen er forløbet og meddeler at antallet af 

abonnenter er stigende og følger normalen i flg. Kontakten hos OK. 

o Generel oplevelse af udvalget er velfungerende og medlemmer indbyrdes har fundet en 

god opgavefordeling. 

o Orientering om de store sponsoraftaler nu er kommet på hjemmesiden. 

o Sponsorudvalget understreger at det vil være hensigtsmæssigt at regnskabet bedre 

afspejler indtægter fra sponsorater. Se ovenstående afsnit om økonomi. 

o Sponsorudvalget er tilfredse med formatet af sponsorreklamer på mesterskabsvideoen 

2023. 

o Gilpa er hovedsponsor på UHM 2024. 

o Petland vil gerne udvide deres reklame på RJKs hjemmeside og gerne på forsiden. 

▪ Til beslutning: prisen på bannerreklamer på undersider er fastsat til 6.500 

kr./året. Da der endnu ikke er bannerreklamer på forsiden, hvad skal prisen være 

på sådanne? 

• BE drøftede prisen, der vil fremgå af de af enkelte sponsoraftaler. 

o Udvalget fortsætter den årlige gennemgang af eksisterende sponsorer og drøftelser med 

disse. 

o BE drøfter mulige nye sponsorater. 

 

• Træningsudvalg v. Morten Højrup 

o Orientering af møde afholdt i TU med deltagelse af klubbens formand d. 17.1.2024.  

▪ På mødet blev produktiviteten i udvalget drøftet og årshjul for aktiviter 

bestyrelsen forventer udvalget leverer. 

▪ Næste møde fastsat til 17. april med deltagelse af formanden og et øvrigt BE 

medlem. 

o Hvalpedag i Jylland og på Sjælland planlagt i september. 

o Mulighed for supplerende hvalpedag d. 8-9. juni undersøges. 
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• Markprøveudvalget v. Henrik Møller Rasmussen 

o Sidste møde i MU blev afholdt d. 8. januar. 
o Orientering vedr. evaluering af markprøvesæsonen 2023. 

▪ Generelt en rigtig god sæson med god tilmelding på prøverne og succesfuld 

afholdelse med god stemning. 
▪ Oplevelse af antallet af åbenkl. Prøver har været passende med antallet af 

kvalificerede hunde. 
▪ En enkelt markprøve aflyst pga. vandmængderne. 
▪ Vinderklasse i januar afholdt med succes. 

o Det er besluttet at RJK afholder to internationale markprøver tidligt i sæsonen 2024. 
o Udvalget har kontaktet potentielle IP-dommere og haft positive tilbagemeldinger fra alle. 
o Mødedag for klubbens dommere aflyst og erstattet af online teams-møde d. 29. februar 

pga. vanskeligheder med tid i kalenderen til fysisk fremmøde hos flere deltagere. 
o Aftalen med JRK i fht. Prøver og præmiering fortsætter uændret i 2024. 
o Til beslutning: MU fremsætter forslag om at regelsættet for UHM ændres således, at ved 

tildeling af 10 point eller derunder, udgår hunden af prøven. 
▪ BE drøftede forslaget der blev vedtaget. 

o Kvalifikationskrav til markprøvemesterskabet 2024 blev drøftet men intet besluttet. 
o MUs bemærkninger til mesterskabsvideoen 2023 blev drøftet. 

▪ Udvalget synes den er blevet flot og er generelt tilfreds med filmen. Udvalget har 

dog enkelte ændringsforslag til kommende år. 
o Dommerevaluering blev drøftet men intet til referat. 

 

3. TU 

• Emnet blev diskuteret under punkt 2. Intet yderligere til referat. 

 

4. Kontingent/Gebyrer 

• HMR orienterede om behovet for videre arbejde med ensretning af prøvegebyr mellem DRK og 

RJK for de internationale markprøver. 
o Det vil i praksis betyde, at de internationale markprøver vil ligge lidt over prisniveauet for 

en vinderkl. Markprøve i RJK. 
• BE drøftede om klubbens kontingent og gebyrer bør stige for at følge med prisudviklingen. 

o Forskellige muligheder blev diskuteret men før et endeligt regnskab foreligger, var der 

enighed om at udskyde beslutninger herom til efter GF2024. 
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5. IP-dommere 

• Til beslutning: MU fremlagde forslag om regelsættet ændres således en IP-dommer kan dømme 

en juniortest alene? Dette for at mindske udfordringer med koordinering mellem to dommere ved 

planlægning af juniortest. 
o BE diskuterede forslaget grundigt men forslaget blev afvist. 

 

6. Godtgørelse 

• Til beslutning: MU fremlagde udkast til nye satser for kørsel og gaver i forbindelse med klubbens 

prøver.  
o BE diskuterede udkastets enkelte dele og blev efter enkelte rettelser vedtaget. 
o De ændrede satser vil blive fremlagt på GF2024. 

 

7. Generalforsamlingen 2024 

• Invitationer til formøde er sendt til de respektive udvalg. Tilmelding sker til bogholderiet. 
• Dirigent og referent er fundet og bekræftet. 
• Henrik Lyngbye forestår indkøb af vingaver. 
• Morten Højrup følger op på om suppleanter ønsker at fortsætte. 
• Jesper Pedersen kontakter mulige kandidater til posten som intern revisor i 2024. 
• Jesper Pedersen indleder budgetplanlægning for 2024 med Per Hasselbach. 
• Henrik Møller Rasmussen udarbejder bestyrelsesberetningen for 2023. 

 

8. Eventuelt 

• BE drøfter udvidelse af præsentationsafsnittet på hjemmesiden om klubbens dommere, udvalg, 

trænere. Intet besluttet. 
• UHM 2024 drøftet. 

o Dommer og terræn fundet. 
• Mulige datoer for næste møde i BE drøftet. Kan først fastsættes endeligt efter 

generalforsamlingen af hensyn til evt. nye BE medlemmer. 
• Fællesmøde mellem BE og MU fastsat til 20. marts 2024. 

http://www.rjk.dk/

